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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

02.02.22 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal (Teams) 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 6 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Søren Jark (SJ), Kim 

Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Pernille Dittmann (PD), 

Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) Elevrådsrepræsentant Lasse 

Kruse Hansen + Jens-Kristian Tersløse  

 

Afbud fra: Anne Peyrath (AP), Klaus Rømer (KR) , Henrik Vittrup Zoega (HZ), Thorbjørn Agerholm (TA), 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning, Ødis Skole er med til mødet på Teams 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

 Formanden 

 SFO 

 SCV 

 Almen skolen 

 Elevrådet 

  ALMEN:  

Vi er nu gået i gang efter 

genåbningen og skal lige finde 

vores vej ind i det. 

 

Vi har rigtig mange med corona, 

således har vi haft over 100 

tilfælde bare i denne uge, men 

sjovt nok bliver det også en del af 

dagligdagen. 

 

Vi har haft terminsprøver, der 

forløb godt. 

 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

Lige nu har vi studerende, der 

trods coronaen og mandefald gør 

et godt stykke arbejde. 

 

SCV: corona skaber forstyrrelser i 

hverdagen. Personalet håndterer 

det rigtig flot.  

 

SFO:  

Der kommer mange ansøgere til 

pædagogstillingen, så vi glæder os 

til at få ansat nye gode kræfter i 

SFO. 

 

Hverdagen bliver igen struktureret 

som før corona, hvilket helt sikkert 

vil give børnene et bedre tilbud. 

 Evt. reducering i skema og 

tinefordeling 

At vi får drøftet 

en evt. 

reduktion i 

timetallet, samt 

set på timerne i 

de forskellige 

årgang 

Med 

udgangspunkt 

i vedhæftede 

bilag en 

drøftelse og 

beslutning 

Skolebestyrelsen har brug for 

yderligere oplysninger for at 

komme med deres udtalelse. De 

udarbejdes og sendes hurtigst 

muligt. Bestyrelsen kommer med 

deres udtalelse i slutningen af 

februar, så der kan nå at blive 

taget højde for eventuelle 

ændringer i fagfordelingen, som 

starter 1. marts. 
 

Trafikplanen En 

tilbagemelding 

fra udvalget 

Orientering 

ved Stefan 

13.1 møde med repræsentanter fra 

børnehave og kommune. Det satte 

gang i nye overvejelser og forhold, 

der skal drøftes. 

Trafikudvalget beder om ledelsens 

hjælp til at få fat på de rigtige folk i 

BUF, til at gå i dialog med, da 

vejene på skolens matrikel hører 

under BUF. 

Muligheden for at arbejde med 

bredden af vejen på 

Catolhavegyden, så vejen bliver 

mere sikker. Børnehaven på 

Catolhavegyden bliver genåbnet 

pga. stigende børnetal.  

Stiforbindelse mellem børnehave 

og skole ønskes. 

Parkeringen ved hallen ønskes at 

kunne udnyttes bedre, efter at 

pavillonerne ikke er der mere. 

Stikvejenes adgang til Vonsildvej 

ønskes forbedret.  
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Side 3 

Skolepatrulje er drøftet med 

kommune. Vi kan søge om at 

etablere skolepatrulje. 

 
Normering på SCV At vi får en 

drøftelse af 
normeringen på 
SCV, og hvad 
bestyrelsen kan 
gøre for at få en 
bedre 
normering 

Fælles 

drøftelse 

SCV har igennem mange år fået 

den samme normering. Skolen 

oplever, at gruppen af børn, der er 

meget støtte- og plejekrævende er 

stigende. Gruppen af børn, der er 

selvhjulpne i en hvis grad, er 

faldende. Vi er derfor hele tiden i 

dialog med personalet om, hvordan 

vi kan tænke anderledes for at 

frigive ressourcer og udnytte 

ressourcerne bedre. Bestyrelsen vil 

gerne komme med en udtalelse til 

forvaltningen, i forhold til den 

ressourceknappe normering. Der 

ytres bekymring om personalet i 

forhold til den voksende gruppe af 

børn med behov for 1:1 normering. 

Ledelsen står til rådighed for data 

m.m. til bestyrelsen. 

 Visionsudvalget En 
tilbagemelding 
fra 
visionsudvalget, 
med 
udgangspunkt i 
vedhæftede 
bilag. 

 Punktet udsættes. 

 SKB valg Med 
udgangspunkt i 
vedhæftede 
bilag en 
orientering om 
SKB valget 

 Oplægget til valgproceduren er 

fremlagt og godkendt. 

Peter retter køreplanen til og 

sender rundt.  

 

 Møde med bestyrelsen på 
Ødis Skole 

 Overlevering fra 6. 
årgang til 7. årgang 

 Fælles 
arrangementer 

 Informationen 
mellem skolerne 

 Vidensdeling 

 Prøvehandling 

  Størstedelen af eleverne på Ødis 

Skole vil på Vonsild Skole, og 

derfor arbejder vi med en køreplan 

for forløbet.  

Begge skoler vil gerne tilbage til 

planen. vi havde før corona.  

Køreplanen er gennemprøvet og 

tilrettet igennem mange år og 

vores oplevelse er, at den fungerer 

rigtig godt.  

Overleveringen fungerer også efter 

planen.  
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Side 4 

Ødis og Vonsild har afholdt et 

fælles arrangement omkring 

ordblindhed. Det var en succes, og 

vi vil gerne samarbejde om 

lignende i fremtiden. Det kunne 

være oplæg omkring SoMe, 

gaming eller andet relevant.  

Talblindhed, alkohol, rusmidler, 

alkoholisme blev nævnt som 

mulige emner.  

UngKolding kan evt. kontaktes, da 

de tager ud og holder oplæg.  

Der bakkes op om et arrangement, 

hvor forældre og elever fra Ødis 

inviteres til Vonsild i starten af det 

nye skoleår. Der ønskes, at der er 

et emne på programmet og ikke 

blot fremvisning af skolens 

områder og faciliteter.  

Bestyrelsen i Vonsild ser 

muligheder i, at forældreråd 

udveksler oplysninger tidligt i 

skoleforløbet.  

Modtagelsen af ordblinde drøftes. 

Vi er meget optagede af, at der 

skal være fokus på dette ved 

overlevering. Der er forespurgt ved 

forvaltning, om dette kan blive en 

del af indskrivningsskemaet, så en 

tidlig indsats kan igangsættes. 

Indtil dette evt. kan sættes i værk, 

spørges forældrene mundtligt til 

indskrivning eller rundvisning.  

Vonsild undersøger, om der er styr 

på den røde tråd i forhold til 

materialer m.m. efter 

coronaperioden.  

Evt     

 

 

 

 


